

## فاعليات المؤتمر العلمى السابع لقسم تمريض الاطفال بكلية التمريض جامعة بنها

برعايه ا.د/ ناصر الجيزاوى رئيس الجامعة

ا.د/ جيهان عبد الهادى نائب رئيس الجامعة للدراسات العليا والبحوث

ا.د/ مروة مصطفى راغب عميد الكلية

ا.د/ هناء عبد الجواد وكيل الكلية لشئون الدراسات العليا والبحث العلمى

ا.د/ محبوبه صبحى وكيل الكلية لشئون التعليم والطلاب

ا.د/ فاتن شفيق وكيل الكلية لشئون البيئة

ا.د/ امال غريب سباق رئيس القسم

جميع أعضاء هيئة التدريس بالقسم وبحضور تم عقد المؤتمر العلمى السابع لقسم تمريض الاطفال بكلية التمريض جامعة بنها يوم الاثنين الموافق 2024-11-4 .



### 7<sup>th</sup> Scientific Conference for Pediatric Nursing Department

## Title

# دور تمريض الأطفال في مكافحة التغيرات المناخية كهدف من أهداف التنمية المستدامة

## Pediatric Nursing Role in Combating Climate Changes as A Sustainable Developmental Goal

### Under supervision

 <p><b>Prof. Dr. Nasser Al-Gezawy</b> President of Benha University</p>	 <p><b>Prof. Dr. Jihan Abdel-Hadi Moussa</b> Vice President for Graduate Studies and Research</p>	 <p><b>Prof. Dr. Marwa Moustafa Ragheb</b> Dean of Faculty of Nursing Benha University</p>
 <p><b>Prof. Dr. Hanaa abd Elgawad</b> College Vice Dean of Post Graduate Studies &amp; Research Affairs</p>	 <p><b>Prof. Dr/ Amal Gharib Sabaq</b> Head of Pediatric Nursing Department &amp; President of the Conference</p>	 <p><b>Assist. Prof. Dr/ Hanan Nabawy Elaasar</b> Assistant Professor of Pediatric Nursing &amp; Conference Coordinator</p>

**At 10: A.M. at Discussion Hall on the Second Floor Monday 4/11/ 2024**





